
 
 
 
 
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skovbakkevej. 
 
 
Sted:  hos Jens Anton Dalgaard, Skovbakkevej 111. 
 
Tidspunkt: tirsdag den 7. januar 2003 kl. 20.00 
 
Tilstede: Jens Anton Dalgaard, Lars Kaasgaard, Adrian Siegenthaler, Henning Thomsen 

og Kim Vestergaard 
 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
2. Post & Meddelelser 
3. Forberedelse til generalforsamling 
4. Status fra legepladsudvalg 
5. Vejsyn  
6. Diverse 
7. Næste møde 

 
 
ad 1. Godkendelse af referat
Referater fra møde 19/10-2002 og fra møde 12/11-2002 blev godkendt.  
 
ad 2. Post & Meddelelser
Svar fra Teknisk Forvaltning  angående indsigelse overfor fremgangsmåde ved  plantning af 
vejtræer: 
Bestyrelsen er ikke enig i udsagn fra Villy Madsen vedr. indgået aftale om fremgangsmåde 
ved plantning – dette beskrives i et svar til Teknisk Forvaltning (aktion Kim V.). 
 
Snerydning på stisystem: 
Lars K. berettede at Materielgården havde afvist at påtage sig entreprisen – istedet er der ind-
gået aftale med Birger Larsen. 
 
ad 3. Forberedelse til generalforsamling
Fastsættelse af dato, tid og sted: 
Onsdag den 26 marts 2003 kl. 19.00 på Houlkær Skolen (Lars K booker plads) – indbydelse 
og indholdsbeskrivelse udsendes inden den 1 marts 2003. 
 
Foreløbige emner til dagsorden: 

• Bestyrelsens beretning 
• Regnskab 2002 og budget 2003. 
• Præsentation af hjemmeside – gennemgang samt ideer og forslag til udvikling. 
• Ordensregler. 
• Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 
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• Fortsættelse af legepladsudvalg – valg af nye medlemmer. 
 
Henning T. fremlagde forslag til udformning af regnskab – der var ønsker til ændring. Hen-
ning T. laver eksempel på ny udformning til næste bestyrelsesmøde.  
 
ad 4. Status fra legepladsudvalg 
Vi nåede ikke dette punkt – sættes på agendaen for næste møde. 
 
ad 5. Vejsyn 
Niels Kristensen har anmodet om at få afholdt vejsyn på vejene ved hans udstykning – vejene 
er færdigetablerede og Niels Kristensen anmoder om at vedligeholdelsen overdrages til 
grundejerforeningen. 
Adrian S., Lars K. og Henning T. aftaler nærmere og er bestyrelsens repræsentanter ved  vej-
synet – beboerne omkring vejene gøres opmærksom på snarligt vejsyn, og anmodes om at 
komme med kommentarer (aktion Adrian S., Lars K. og Henning T.). 
 
ad 6. Diverse 
Skade på rabat ved sivevej: 
Erstatningspligt er accepteret, som angivet i referat fra sidste møde. VM-Anlæg har påtaget 
sig opgaven med udbedring, som vil blive gennemført når vejrliget giver mulighed derfor. 
 
Skade på vejtræ ved nr. 25: 
Grundejerforeningen har endnu ikke haft afleveringsforretning med kommunen, hvorfor ska-
den skal udbedres for kommunens regning. 
Sagen tages op med kommunen i forbindelse med den kommende afleveringsforretning. 
 
Skade på lygtepæl ved nr. 94 og manglende belysning på sti ved nr 62: 
Lygtepæl ud for nr. 94 er væltet og der er ledninger der stikker ud – entreprenør fra boligfor-
eningens entreprise er ansvarlig. 
Der mangler stibelysning på stien ved numrene 36,60,62,86,88 – det drejer sig ca. om 3 lam-
per. 
Lars K. retter henvendelse til Teknisk Forvaltning vedrørende disse punkter. 
 
Brev til ejerene af nr.60 (under opførelse): 
Lars K. skriver brev til ejerne vedr. beskyttelse af vejanlæg og ansvarspligt – Adrian S. frem-
skaffer ejernes adresse. 
 
ad 7. Næste møde 
Der blev lavet aftale for de kommende to møder: 

• Den 21 januar 2003 kl. 20.00 – efterfølgende ændret til 27 januar 20.00 hos Lars 
Kaasgaard, Skovbakkevej 53. 

• Den 24 februar 2003 kl. 20.00 hos Adrian Siegenthaler, Skovbakkevej 62. 
 
 
Mødet hævet. 
 
 
Kim Vestergaard 
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